
به  شــرایطی  در  محمــدی  میــاد 
پرسپولیس پیوست که برادرش مهرداد 

در استقال حضور دارد.
به گزارش فوتبال ۳۶۰، پرســپولیس پس از 
هفته ها بلاتکلیفی سرانجام، میلاد محمدی 
را برای پســت دفاع چپ به خدمت گرفت. 
ایــن بازیکن در شــرایطی در این فصل در 
پرسپولیس بازی می کند که برادرش مهرداد 
از دوره قبل برای دیگر قطب سنتی پایتخت 
یعنی اســتقلال توپ می زند به همین بهانه 

برادران فوتبالیســتی که به صورت همزمان 
در پرسپولیس و اســتقلال بازی می کردند 

معرفی شده است.
برادران معینی 

طایه دار براداران سرخابی
فریدون معینی از جمله بازیکنان شــاهین 
بود که از همان ســال های بدو شکل گیری 
پرســپولیس در این تیم و در پست هافبک 
بازی کرد. در مقطعی که فریدون معینی در 
پرسپولیس عنصر تعیین کننده ای بود، برادر 

کوچکترش مســعود به اســتقلال پیوست. 
حضور مســعود در اســتقلال مانند حضور 
فریــدون در پرســپولیس طولانی نبود ولی 
این ۲ بازیکن ۳ سال در ۲ قدرت برتر ایران 
رودروی هم قرار گرفتند و در ۴ داربی مقابل 
هم بازی کردند. مســعود بعــداً در مقطعی 

کوتاه سرمربی پرسپولیس شد.
انتقال جنجالی شاهرخ
و مصاف برادران بیانی

یکــی از جنجالی تریــن نقل وانتقالات دهه 

1۳۶۰، حضور شاهرخ بیانی هافبک تاثیرگذار 
اســتقلال در پرســپولیس بود. این بازیکن 
پس از آنکه در اســتقلال به مشکل برخورد 
به پرســپولیس پیوست. شــاهرخ در حالی 
پرسپولیســی شــد که برادر ایــن بازیکن 
شاهین، در قلب دفاع استقلال بازی می کرد. 
داربی ســال 1۳۶5 رویارویی این دو برادر با 
یکدیگر بود. حضور شــاهرخ در پرسپولیس 
بیشتر از یک سال طول نکشید و این بازیکن 
پس از بازی در کشورهای عربی به استقلال 

بازگشت.
برادران فنونی زاده

آخرین تقابل دو برادر
برادران فنونی زاده آخرین برادرانی بودند که 
به صورت همزمان در استقلال و پرسپولیس 
بازی کردنــد. پس از آن هــا برادرانی نظیر 
بــرادران مجیدی و مهدوی کیــا در فوتبال 
ایران ظهور کردند ولی در ۲ ســمت مقابل 
هــم قرار نگرفتنــد. مرتضی فنونــی زاده از 
اواسط دهه 1۳۶۰ به پرسپولیس پیوست و 
در دفاع و هافبک دفاعــی در این تیم بازی 
کــرد. از اواخر دهه 1۳۶۰ بــرادر کوچکتر 
این بازیکن، مهدی اســتقلالی شد و این ۲ 
بازیکن ۳ ســال رودروی هم قرار گرفتند و 
تقریباً به فاصله کمی از یکدیگر به کار خود 
در پرسپولیس و اســتقلال خاتمه دادند. با 
حضور همزمان مهرداد و میلاد محمدی در 
استقلال و پرســپولیس پس از بیش از ۳۰ 
ســال دوباره رویارویی دو برادر در ۲ قدرت 
اصلی فوتبال ایران شکل گرفت. این دو برادر 
قبــلًا در راه آهن و تیم ملــی در ۳۴ بازی با 
هم همبازی بودند و حالا باید برای اولین بار 

مقابل هم قرار بگیرند.

دادستانی تهران به سازمان لیگ تاکید 
کرد که کارت بازی چهار ستاره فوتبال 

ایران تا اطاع ثانوی صادر نشود.
به گزارش »ورزش ســه«، فوتبالیســت ها 
و به ویژه ســتاره های شــناخته شــده در 
استقلال و پرســپولیس در کنار فعالیت در 
حــوزه تخصصی خود، به دلیــل فالوور بالا 
در فضــای مجازی به انجــام تبلیغات هم 
روی آورده انــد و این کار در ســالیان اخیر 
به شکل چشم گیری افزایش پیدا کرده که 
حالا انجام یکی از ایــن تبلیغات برای آنها 

دردسرساز شده است.
شکایت مال باختگان از یک شرکت تجاری 
که چندی پیش از ســوی دادستانی تهران 
پلمب شد، فوتبالیست های مشهور ایران را 
هــم درگیر خود کرده و آنها به دلیل تبلیغ 
برای آن شرکت مورد توجه دادستانی قرار 
گرفته اند و باید هزینه دریافتی را برگردانند.
رضــا تبار، معاون دادســتان و سرپرســت 
دادســرای عمومی و انقلاب ناحیه 5 تهران 
در نامــه ای به تاریــخ پانزدهــم مردادماه 
1۴۰۳ تاکیــد کرده که قــرارداد »مرتضی 
پورعلی گنجــی، مهدی مهدی پور، ســعید 
صادقی و علیرضا بیرانوند« در سازمان لیگ 
ثبت نشــود و از ســوی دیگر این سازمان 

کارت بازی آنها را تا زمان بازگرداندن مبلغ 
دریافتی برای تبلیغات صادر نکند.

در این شــرایط، غیر از مهــدی مهدی پور 
کــه دچــار مصدومیــت شــده، مرتضی 
پورعلی گنجی، ســعید صادقــی و علیرضا 
بیرانوند در هفته اول لیگ برتر جزء لیست 
نفرات شان قرار داشتند و برای پرسپولیس 
و تراکتور بازی کردند که مشــخص نیست 
صدور کارت بازی تمــام آنها با برگرداندن 
مبلغ دریافتــی از تبلیغات برای شــرکت 

مذکور اتفاق افتاده یا خیر.
سرتیپ پاســدار حســین رحیمی، رئیس 
پلیس امنیت اقتصــادی فراجا طی نامه ای 
به فدراســیون فوتبال و سازمان لیگ، نامه 
ابلاغ شده از سوی دادستانی را ارسال کرده 
و تاکید کرده که در صورت تخلف از دستور 
، نسبت به تعقیب قضایی فرد مسئول اقدام 

خواهد شد.«
جمشــید نورشــرق، رئیس کمیته تعیین 
وضعیت فدراســیون فوتبال در گفت وگو با 
برنامه فوتبــال برتر در این باره عنوان کرد: 
در یک تاریخ مشخص این نامه به فدراسیون 
واصل شده و بلافاصله پس از آن، به مرجع 
اجرای مسابقات ســازمان لیگ ابلاغ شده 
است. برداشت از این نامه، این است که بنابر 

نظر مرجع محترم قضایی انتظار این است تا 
بازیکنان مورد اشاره وجوهی که برای تبلیغ 

آن شرکت دریافت کردند را مسترد کنند.
او در واکنش به اینکه ســه بازیکن از چهار 
بازیکن مورد اشــاره در هفته اول لیگ برتر 
به میــدان رفتند، ابراز کــرد: اینجا علت و 
سببی درج شده که نظر مرجع قضایی برای 
فدراسیون لازم الاجراست ولی علت و سبب 
که در نامه درج شده، استرداد وجه است و 

در نامه عنوان شده که در این صورت، ابلاغ 
حکم هم لغو خواهد شد.

نورشــرق تصریح کرد: آخرین اطلاعی که 
دارم، این اســت که بــه محض وصول نامه 
در فدراســیون، به ســازمان لیــگ ابلاغ و 
اجرا محقق شــد ولی اینکه در راستای رفع 
مشکل بازیکنان پیش رفتند یا نه، اطلاعی 
نــدارم، اما ابلاغ ثانویه ای برای فدراســیون 

فوتبال صادر نشده است.

میلاد محمدی رسما سرخ پوش شد

تکرار تاریخ ؛ دو برادر در دو قطب پایتخت

نامه دادستانی به سازمان لیگ: کارت صادر نکنید 

شوک به بیرانوند، صادقی، پورعلی گنجی و مهدی پور!

شرایط عجیب تیم  ملی فوتسال

کمتر از یک ماه دیگر به آغاز بزرگ ترین تورنمنت فوتســال باقی مانده و این 
در حالی است که تیم  ملی ایران با شرایطی عجیبی خود را آماده جام جهانی 

۲۰۲۴ ازبکستان می کند.
به گزارش ایســنا، جام جهانی فوتســال از ۲۲ شــهریور تا 15 مهر در کشور 
ازبکستان برگزار خواهد شد. تیم ملی ایران با ونزوئلا، گواتمالا و فرانسه همگروه 
است. روال کار آماده سازی برای مسابقات مهمی مانند جام جهانی باید از پیش 
برنامه ریزی شده و کاملا مشخص باشد تا اعضای تیم بدون نگرانی و مشکل، با 

آمادگی و روحیه بالا عازم این مسابقات شوند.
گویا مســئولان فدراســیون فوتبال به این موضوع فکر نکــرده و صرفا بنا بر 
احتمالات کار خود را برنامه ریزی کردند. اولین بی نظمی و نقطه ضعف در برنامه 
آماده ســازی تیم ملی، برگزار نکردن بازی دوستانه مناسب و باکیفیت است. 
موضوعی که ســال ها است فدراسیون فوتبال نتوانسته آن را حل کند، چرا که 
در فوتبال نیز از برگزاری بازی دوستانه با تیم های سطح بالا به مشکل خورده 
اســت. حال و در نزدیکی این رقابت بین المللی و حساس این مورد در فوتسال 

هم دیده می شود.
 البته باید گفت که مســئولان فدراســیون فوتبال مقدمات برگزاری دو بازی 
دوســتانه را با کرواســی در شــهریور ماه و به میزبانی ایران فراهم کردند اما 
کروات ها در لحظات آخر زیر همه توافقات زدند و این بازی را لغو کردند. اما آیا 
برای تیمی که در آخرین رنکینگ اعلام شده توسط فدراسیون جهانی فوتبال 
)فیفا( در رده چهارم جهان و اول آســیا قرار دارد، برگزاری بازی دوســتانه با 

تیم های سطح اول جهان تا این حد دشوار است؟ 
نام تیم ملی فوتســال ایران همواره بین اسامی بزرگ جهان درخشیده است، 
علاوه بر آن بازیکنان صاحب نامی که این تیم دارد باعث عزت و افتخار کشور 
اســت. وحید شمسایی، سرمربی تیم ملی فوتســال روز یکشنبه و در نشست 
خبری از شرایط گله کرد و به این موضوع اشاره داشت که نمی شود با دو بازی 

دوستانه به چنین تورنمنت مهمی رفت. 
شمســایی هم چنین بیان کرد که قراردادش را ۲۰ تیر امضا کرده و شنبه شب 
)۲۷ مرداد( این قرارداد به دســت او رسیده است. موضوعی که در نوع خودش 
قابل توجه است و نشان می دهد مسئولان فدراسیون تا چه حد به ابتدایی ترین 
مسائل بی توجه هستند. قرارداد سرمربی باید به بهترین شکل امضا می شده تا 
او به جای نگرانی بابت این موضوع، وقت خود را برای آنالیز بازیکنان و حریفان 

صرف کند.
لیســت بازیکنان دعوت شده به تیم ملی نشــان می دهد که وحید شمسایی 
به دنبال جوانگرایی در تیم اســت. این جوانان بــرای حضور در این تورنمنت 
بین المللی باید در دیدارهای تدارکاتی ســنجیده شــوند. موضوعی که از قبل 
مشخص بوده و فدراســیون با علم به این موضوع نتوانسته در برگزاری دیدار 

تدارکاتی عملکرد شایسته ای داشته باشد.
وحید شمسایی باید در کمتر از یک ماه و تنها با دیدار تدارکاتی برابر قزاقستان، 
تمرینات بدنسازی بازیکنانش را آغاز کند و انتظارات تاکتیکی اش را برای آن ها 
جا بیندازد، سپس نقاط ضعف را پوشش دهد و هماهنگی بین بازیکنان ایجاد 
کند. این در حالی است که لیگ پرتغال و اسپانیا در خرداد ماه تمام شده که در 
نتیجه آن، تیم های ملی شان 1۰ روز بازیکنان شان را ریکاوری می کنند، سپس 
به دوره بدن ســازی می روند و بسته به شــرایط تا 1۰ بازی دوستانه را انجام 

می دهند و بعد راهی جام جهانی می شوند.
انتظار می رود اکنون که یک ســرمربی ایرانــی و البته صاحب نام هدایت تیم 
ملی را بر عهده گرفته، مســئولان او را یاری کنند تا پرچم ایران در رقابت های 
بین المللی برافراشــته شــود. بی برنامه بودن و تلاش نکردن برای حل مسائل، 
نتیجه خوبی در پی نخواهد داشت، پس با توجه به این شرایط نباید انتظارات 

زیادی هم از تیم ملی داشت.

گزارش

واکنش »تاج« به تتو بازیکن استقلال

رئیس فدراســیون فوتبال با اشــاره به اقدام ناشایســت بازیکن تیم فوتبال 
اســتقلال و تصویری که تتو او منتشر شده است، گفت: در کشور اسلامی و 

فوتبال ما نباید شاهد چنین اتفاقات ناخوشایندی باشیم.
به گزارش  مهر، مهدی تاج در مراسم تجلیل از مادران و همسران ورزشکاران 
پارالمپیک حضور داشــت در پاسخ به پرسش  مبنی در مورد تصویری که از 
تتو بازیکن استقلال منتشر شده است گفت: این بازیکن کار بسیار بدی انجام 

داده و وقتی من این تصویر را دیدم تعجب کردم.
رئیس فدراسیون فوتبال در ادامه پاسخش تاکید کرد: مگر می شود در کشور 
اسلامی چنین اتفاقی رخ دهد. شکل روی پای این بازیکن مثل شیطان بود. 
اگر بخواهد در فوتبال ما این مسایل باشد قابل پذیرش نیست. کمیته اخلاق 
او را احضــار کرده و به طور قطع رای هم صــادر خواهد کرد. البته باید این 
بازیکــن را صدا بزنند که ببینیم خودش می داند چه کرده اســت. باید بیاید 

توضیح بدهد که چرا این کار را کرده و انگیزه اش چه بوده است.
مهــدی تاج در مورد نامه ای که به کمیته المپیک ارســال شــده تا تکلیف 
تیم امید مشخص شــود نیز گفت: یکی از دلایلی که تیم فوتبال امید ایران 
سال هاست نتوانســته به المپیک صعود کند این است که تکلیفش مشخص 
نیست. برای همین ما نامه زدیم به کمیته المپیک که تکلیف را مشخص کند. 

صفر تا صد این تیم باید در اختیار یک نهاد باشد.
یا باید فدراســیون مسئول باشد یا کمیته ملی المپیک. به همین خاطر نامه 

زدیم تا تکلیف مشخص شود.
رئیس فدراســیون فوتبال در مورد تاخیر در اعلام رای پرونده پرسپولیس و 
بیرانوند هم گفت: همانطور که می دانید ارکان قضایی کاملا مســتقل هستند 
و در اختیار رئیس فدراسیون و هیات رئیسه نیست. در مورد رای این پرونده 
هیچکس به فدراســیون فوتبال فشاری وارد نکرده است. اصلا سابقه نداشته 
است که چنین اتفاقی رخ دهد و کسی بخواهد تلفن بزند و یا فشاری بیاورد. 
در مورد پرونده بیرانوند باید آقای نورشــرق صحبت کند. طرفین حرف هایی 

زده اند که باید براساس نظر کارشناس رای صادر شود.
مهــدی تاج در مورد آماده نبودن ورزشــگاه آزادی برای دیدارهای تیم ملی 
و لیگ نخبگان آســیا هم گفت: اگر ورزشــگاه آزادی برای دیدار بعدی تیم 
ملی آماده نشــود بازی بعدی هم در ورزشگاه دیگری مثل فولادشهر برگزار 
خواهد شــد. تاکنون نزدیک ۴۰ میلیارد تومان در ورزشگاه فولادشهر هزینه 

شده است.
ما به مسئولان ذوب آهن هم اعلام کردیم دیگر در این ورزشگاه بازی نکنند 

تا برای دیدار تیم ملی آماده شود.
رئیس فدراســیون فوتبال در مورد برگزاری دیدار تیم ملی در ورزشگاه امام 
رضا مشهد هم گفت: امروز رقمی را برای این ورزشگاه به ما اعلام کردند که 
تعجب کردم.  به دوســتان گفتم که این بازی ملی اســت و همه باید کمک 

کنند اما رقمی که اعلام کردند بسیار بالا بود.

ویژه

 در ایتالیا به دنبال خوش رنگ ترین 
مدال  هستیم

 

مربی تیم ملی اســکیت فری استایل گفت: با تمام قوا در 
پیکارهــای جهانی ایتالیا به میــدان می رویم و امیدواریم 
افتخارات گذشــته را تکــرار و خوش رنگ ترین مدال ها را 

کسب کنیم.
به گزارش ایرنا، احسان حبیب آبادی اظهار داشت: ۲ مرحله 
تست انتخابی تیم ملی برای ورزشکاران فری استایل برگزار 
شــد تا به شــکل بهتری به جمع بندی نهایی در رابطه با 
نفرات ملی پوش برســیم. برگزاری این تست ها کمک کرد 
که بتوانیم اطلاعات جامع و کاملی نسبت به افراد مستعد 
که می توانند آینده تیم ملی را تشکیل بدهند، داشته باشیم.
وی افــزود: اردوهــای آمادگی برای ملی پوشــان در حال 
پیگیری اســت چراکه برگزاری این اردوها کمک می کند 
تا بچه ها به پیک و اوج آمادگی خودشــان بیشتر نزدیک 
شــوند. البته تا پیش از زمان اعــزام، اردوهای دیگری هم 
در پیش است تا ورزشــکاران زیر نظر مربیان به تمرینات 

آماده سازی بپردازند.
مربی تیم ملی اینلاین فری استایل درباره اینکه با چه تعداد 
نفرات به ایتالیا خواهند رفــت، گفت: با توجه به برآورد و 
اطلاعــات آماری که از اعضای تیم ملــی در این مدت به 
دســت آوردیم، با هفت نفر راهی مسابقات جهانی اسکیت 

شویم.
حبیب آبادی در خصوص شــانس کسب در رشته اینلاین 
فری استایل، گفت: از آنجایی که یک سری کشورها مانند 
میزبان، چین، چین تایپه و تایلند رقبای جدی و همیشگی 
ما هستند، بنابراین از آنجایی که ملی پوشان دارای رنکینگ 
یک و دو جهانی هستند. در این مدت توانستیم در میادین 
بین المللــی به ویــژه در بازی های آســیایی و رقابت های 
بین المللی بدرخشــیم و به طور قطع امسال این رویکرد با 

توان و قدرت بیشتری دنبال می شود.
وی با تشــکر از مسئولان فدراسیون اسکیت برای حمایت 
از ورزشــکاران تصریح کرد: فدراسیون برنامه ریزی خوبی 
داشت، از این رو توانستیم از سال گذشته تاکنون به صورت 
مداوم در اردو و رقابت ها باشــیم و جا دارد بابت این امر از 
مسئولان فدراسیون تشکر کنم. امیدوارم با این برنامه ریزی، 

بتوانیم مانند سال گذشته باز هم تاریخ ساز شویم.
مربی تیم ملی اینلاین فری استایل یادآورشد: فدراسیون نیز 
تا حد توانش با پرداخت جوایز برای ورزشکاران سنگ تمام 
گذاشت و باعث بالا رفتن انگیزه ها شد. در کنار فدراسیون 
هم هیأت های استانی و مربیان در این موفقیت ها نقش به 
سزایی داشتند و اگر بازیکنان و نسل خوبی تربیت شده  به 
طور حتم با برنامه ریزی خوب فدراســیون، مربیان و سایر 
بخش های اسکیت است. مسابقات جهانی فری استایل نیمه 

دوم شهریور به میزبانی ایتالیا برگزار خواهد شد.

بازگشت گوندوغان به منچسترسیتی 

ایلــکای گوندوغان بعد از یک ســال به تیــم لیگ برتر و 
منچسترسیتی بازگشت.

به گزارش ایســنا، ایلکای گوندوغان دوبــاره زیر نظر پپ 
گواردیولا در منچسترســیتی بازی خواهــد کرد. هافبک 
آلمانی تصمیم به بازگشت به باشگاه سابقش گرفته است. 
گوندوغــان فصل قبل در بارســلونا حضور داشــت ولی با 
این تیم جامی را به دســت نیاورد و حالا دوباره به سیتی 

بازخواهد شد.
او مجانی به بارسا رفت و به همین ترتیب به منچسترسیتی 
بازخواهد گشــت. بارسلونا در موقعیتی نیست که بخواهد 
مبلغی را بــرای این بازیکن بخواهد و بــرای اینکه بتواند 
قرارداد دنی اولمــو را ثبت کند نیاز به فروش یک بازیکن 

داشت.
بارســلونا در هفته نخســت لالیگا با هدایت هانسی فلیک 

توانست والنسیا را دو بر یک شکست دهد.
ایلکای گوندوغان در ۳۲سالگی تصمیم گرفت از تیم ملی 
کشــورش کناره گیری کند و اکنــون تنها تمرکزش روی 

موفقیت در رده باشگاهی است.

انزونزی چگونه سپاهانی شد؟

هافبک فرانسوی ســپاهان بدون دخالت هیچ ایجنتی به 
جمع زردپوشان اضافه شده است.

به گزارش برنا، استیون انزونزی، هافبک اسبق تیم رم و سویا 
که سابقه قهرمانی در جام جهانی را دارد بالاخره با سپاهان 
قرارداد بســت و بازیکن این تیم شد. نکته مهم در جریان 

جذب این بازیکن، حذف واسطه هاست.
پیگیری های خبرنگار برنا نشان می دهد پای هیچ ایجنتی 
در ایــن انتقال در میان نبوده و ســپاهان و انزونزی با هم 

مستقیما مذاکره کرده اند.
تنها پدر انزونزی در این میان حضور داشــته و در جریان 

مذاکرات بوده است. 
در نهایــت هــم مذاکــرات به خوبــی پیش رفتــه و این 
بازیکن رســما به ســپاهان پیوسته اســت. گفتنی است 
 بــازی بعدی ســپاهان در لیــگ روز جمعــه مقابل خیبر 

خرم آباد برگزار خواهد شد.

اسکیت

خارجی

فوتبال
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بتوانند  امیدوار هستند  اســتقالی ها 
آسیا  نخبگان  لیگ  در  را  بازی هایشان 

در مشهد برگزار کنند.
به گزارش خبرآنلاین؛ بعد از اینکه مشخص 
شــد ورزشــگاه آزادی به بازی هــای لیگ 
نخبگان آســیا نمی رســد، حالا دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس باید ورزشگاه جدیدی 

به کنفدراسیون فوتبال آسیا معرفی کنند.
در این بین استقلالی ها قصد دارند استادیوم 
امــام رضا )ع( مشــهد را بــرای میزبانی از 
بازی هایشان معرفی کنند و برای این موضوع 

در حال گرفتن استعلام های لازم هستند.
البتــه ظاهرا هنوز شــورای تامین اســتان 
خراســان رضوی با برگزاری بــازی در این 
ورزشگاه موافقت نکرده است اما استقلالی ها 
امیدوارند در نهایت رضایت مسولان مشهد 

را جلب کنند.
طبق اعلام مسوولان استادیوم آزادی، به نظر 
می رسد این استادیوم قدیمی تا پایان مهرماه 
شرایط برگزاری بازی را نخواهد داشت و این 
مساله استقلال، پرسپولیس و حتی تیم ملی 

ایران را دچار دردسر بزرگی کرده است.

کریستیانو رونالدو در مشهد

کوین یامگا در آلومینیوم شکایت امباپه از پاری سن ژرمن!
قرار اســت که کوین یامگا 
در تمرینات آلومینیوم اراک 
صورت  در  تا  شــود  حاضر 
تأیید نهایی مجتبی حسینی، 

او راهی ایرالکو شود.
به گزارش »ورزش سه«، احتمال 
دارد که یک انتقال مهم و جالب 
توجــه در فوتبال ایــران، طی 
روزهای آینــده رخ دهد. کوین 

یامگا ســتاره فرانسوی استقلال که در ســه فصل اخیر همواره یکی از مهره های کلیدی 
تیمش بوده، در صورت تأیید نهایی مجتبی حســینی، ممکن اســت که راهی آلومینیوم 
اراک شــود. در تعطیلات نیم فصل لیگ قبل بود که در یکی از تمرینات استقلال، اتفاق 
ناراحت کننده ای رخ داد. امیــد حامدی فر که در تلاش برای تصاحب توپ بود، به صورت 
ناخواسته و با کف اســتوک هایش، ضربه ای را به صورت کوین یامگا وارد کرد که منجر به 
آسیب دیدگی شدید او از ناحیه چشم چپ شد. یامگا پس از آن مورد چندین عمل سخت 
و طولانی مدت قرار گرفت و با این وجود، تنها بخشی از بینایی او بازگشت که این موضوع 
باعث گمانه زنی های متعددی درخصوص آینده این بازیکن شد. ستاره ای که نیم فصل دوم 
لیگ قبل را به طور کامل از دست داد و با وجود این آسیب دیدگی، در تمرینات پیش فصل 
حضور فعالی داشت و حتی در چندین بازی دوستانه نیز به میدان رفت. یامگا خود خواستار 
بازگشــت به میادین است اما از یک طرف جواد نکونام قصد ندارد که حداقل تا نیم فصل 
ریســک کند و از این بازیکن درخواست کرده که تا نقل و انتقالات زمستانی به تمرینات 
خود بپردازد. از سوی دیگر نیز سهمیه ۶ بازیکن خارجی استقلال نیز پر شده و عملا هیچ 
جای خالی برای یامگا وجود ندارد. حالا از باشــگاه استقلال خبر می رسد که احتمال دارد 
کوین یامگا راهی ایرالکو شــود. طبق پیگیری های خبرنگار »ورزش سه«، ستاره فرانسوی 
استقلال قصد دارد تا در تمرینات آلومینیوم شرکت کند و در صورتی که مجتبی حسینی 
تأییدیه نهایی را در این خصوص صادر کند، آنگاه یامگا به اراک خواهد رفت. هنوز جزئیات 
بیشتری از این انتقال مشخص نیست و اینکه آیا حضور یامگا در آلومینیوم به صورت قرضی 
خواهد بود یا خیر. باید دید که کادرفنی اراکی ها و مجتبی حسینی تأییدیه نهایی را برای 

پیوستن این بازیکن به تیمشان صادر خواهند کرد یا خیر.

بــرای  امباپــه  کیلیــان 
دریافت مطالبه ۵۵ میلیون 
به  تصمیــم  یورویــی اش 
ژرمن  سن  پاری  از  شکایت 

گرفته است.
بــه گــزارش »ورزش ســه«، 
کیلیــان امباپه پــس از هیاهو 
و کشــمکش فراوان و با پایان 
مهلت قراردادش با پاری ســن 

ژرمن تصمیم گرفت که از این باشــگاه جدا شود و در پنجره نقل و انتقالات تابستانی 
امســال به عنوان بازیکن آزاد راهی رئال مادرید شــد تا در فصل جدید با پیراهن این 

تیم در رقابت های لالیگا و لیگ قهرمانان اروپا به میدان برود.
این ســتاره فرانســوی در روزهای پایانی حضورش در پارک دو پرنس با مدیران این 
باشــگاه به مشکل خورد و حالا به نظر می رســد که قرار است این درگیری ها پس از 
گذشــت دو ماه از پایان مهلت قرارداد او با پی اس جــی همچنان و این بار به صورت 

جدی و قانونی ادامه پیدا کند. 
روزنامه فرانســوی لو موند خبر داده اســت که این بازیکن هنوز 55 میلیون یورو از 
مطالباتش را از پاری سن ژرمن دریافت نکرده و مذاکرات برای حل کردن این موضوع 
بین نماینده های او و این باشگاه هم جواب نداده و به همین دلیل این بازیکن تصمیم 

گرفته است که به صورت قانونی برای دریافت این مبلغ اقدام کند.
در صورتی که صحت ادعاهای این ســتاره رئال مادرید ثابت شود، این احتمال وجود 
دارد که پاری ســن ژرمن با محرومیت هایی مواجه شــود که کار را برای آنها سخت 
خواهد کرد. مدیران این باشگاه معتقد هستند که دلیلی برای پرداخت این مبلغ وجود 
نــدارد چون این بازیکن پیش از این وعــده داده بود که در صورت ترک پی اس جی 
به عنوان بازیکن آزاد در تابســتان ۲۰۲۴ از دریافت بخشی از پاداش هایش خودداری 

خواهد کرد.
این در حالی است که امباپه باور دارد که این مبلغ مربوط به پاداشی نیست که پاری 
سن ژرمن به آن اشاره دارد و باید 55 میلیون یورو از این باشگاه دریافت کند. احتمال 

دارد که او در نهایت مجبور به شکایت از این باشگاه به دادگاه عالی ورزش شود.


